
JUHO-hanke saa rahoitusta Euroopan sosiaalirahastosta (ESR+).  Rahoitus tulee
ohjelmasta Uudistuva ja osaava Suomi 2021–2027.
Hanke toteutetaan 1.9.2025–31.5.2028.
Sen tekevät yhdessä Satakunnan ammattikorkeakoulu ja Satakunnan Sininauha ry. 
Satakunnan Sininauha ry toimii hankkeessa osatoteuttajana.

JUHO-hanke auttaa kahta ryhmää:
Päihteitä käyttäviä ihmisiä
Sosiaali-, terveys- ja pelastusalan työntekijöitä

Hankkeen tavoitteet ovat:
Parantaa päihteitä käyttävien ihmisten hyvinvointia ja osallisuutta.
Vähentää syrjintää ja esteitä palveluissa.
Lisätä työntekijöiden osaamista ja työkaluja asiakastyöhön.

Hankkeen kumppaneita ovat:
HEAR, THL:n Huumekuolemien Ehkäisyn Asiantuntijaryhmä
Satakunnan hyvinvointialue
SPR:n Satakunnan piiri
Rauman Seudun Katulähetys
Valo-valmennusyhdistys

Hankkeessa halutaan:
Tukea päihteitä käyttäviä ihmisiä löytämään voimavaroja ja unelmia.
Auttaa heitä koulutukseen ja työelämään.
Kehittää palveluita niin, että ne ovat oikeudenmukaisia, saavutettavia ja
asiakaslähtöisiä.
Parantaa työntekijöiden valmiuksia kohdata ja auttaa päihteitä käyttäviä ihmisiä.
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